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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2018/19:289 EU:s fiskepolitik och vetenskapliga rekommendationer

Nyligen publicerades en brittisk rapport om EU-ländernas fiske. Av rapporten 
framgår att fiskekvoterna kraftigt överskrider det som är hållbart, enligt de 
vetenskapliga råden. Dessutom framgår att Sverige är en av de 
medlemsstater som ägnar sig åt mest överfiske, sett till andel. I ton räknat är 
Sverige dock inte värst. 

Rapportförfattarna slutsats är att det är långt kvar till EU-målet att få stopp på 
överfisket till 2020 och menar att det faktum att fiskekvotsförhandlingarna hålls 
bakom ”lyckta dörrar” kan vara ett av hindren. Detta medför nämligen att det 
inte är känt vilka medlemsstater som trycker på för att ta hänsyn till 
rekommendationerna från det internationella havsforskningsrådet ICES. 
Rapportförfattarna efterlyser därför en ökad transparens i förhandlingarna (Ekot 
den 11 februari 2019).

Med hänvisning till ovan vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

Är statsrådet och regeringen beredda att arbeta för att öka transparensen inom 
fiskekvotsförhandlingarna inom EU?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-02-21
Besvaras senast
2019-02-27 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


